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Vastgesteld verslag MR-vergadering Notre Dame, d.d. 1 maart 2023 

 
1. Opening en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom. 
 
2. Mededelingen/ ingekomen stukken 
• Vacatures ondersteuningsplanraad samenwerkingsverband 
Het samenwerkingsverband Nijmegen e.o. heeft een vacature voor het cluster van de overige 
scholen in de ondersteuningsplanraad. Binnen de MR zijn geen kandidaten voor deze 
vacature. De vacature is al uitgezet onder het personeel. Mevrouw Molenaar zal de vacature 
ook onder alle ouders uitzetten. Verder vraagt zij aan het samenwerkingsverband waarom er 
geen leerling wordt geworven. 
 
• Werving – stand van zaken 
Tot nu toe zijn 107 aanmeldingen ontvangen. Leerlingen kunnen zich nog tot 5 maart 
aanmelden bij Notre Dame. De open dag en open avond zijn succesvol verlopen. Ook de 
minilessen zijn boven verwachting goed bezocht. 
De vo-scholen in de regio Nijmegen hebben een protocol opgesteld, waarin afspraken zijn 
vastgelegd over de wervingsactiviteiten. Hiermee wordt voorkomen dat de scholen flink met 
elkaar gaan concurreren. Ook wordt hiermee de belasting van het personeel beperkt. 
De vo-scholen hebben onder meer afgesproken dat de open dagen voortaan over twee 
zaterdagen worden verspreid, zodat ouders en leerlingen de gelegenheid hebben om meerdere 
scholen te bezoeken. Hierbij wordt getracht om de open dag van hetzelfde type scholen zo min 
mogelijk op één dag te plannen. De open dag vindt jaarlijks wisselend op de eerste of de 
tweede zaterdag plaats. 
 
Een lid uit de oudergeleding vraagt of er ook geluiden tegen deze anti-concurrentieafspraken 
zijn. Veel ouders vinden het namelijk lastig dat een leerling maar op één school mag worden 
ingeschreven, gezien het kwaliteitsverschil tussen de scholen. Een leerling die wordt uitgeloot, 
kan daarna nog maar uit twee of drie scholen kiezen. Voor veel leerlingen voelt dit als 
onrechtvaardig. 
Bart vult aan dat het in andere regio’s niet zo strak is geregeld als in de regio Nijmegen. 
De schoolleiding antwoordt dat de vo-scholen plafonds qua leerlingenaantallen hebben 
afgesproken om het qua bedrijfsvoering behapbaar te houden. Het aantal leerlingen dat wordt 
uitgeloot, is niet hoog. 
 
Jo vraagt of Notre Dame als eenpitter invloed heeft op deze afspraken. En lid van de 
personeelsgeleding antwoordt dat de eenpitters juist veel invloed hebben. De vo-adviesgroep 
bestaat bijvoorbeeld uit zes leden. De helft van de leden vertegenwoordigt een eenpitter en de 
overige drie leden vertegenwoordigen alle scholen van @voCampus. 
 
• Extra instructie leerjaar 5  
Ouders, leerlingen en docenten hebben verzocht om extra instructie richting het examen met 
betrekking tot een aantal vakken. De schoolleiding geeft aan dat er dit schooljaar niet minder 
onderwijstijd is gegeven in leerjaar 5. De coronamaatregelen hebben echter wel invloed gehad 
op de voorgaande periode. Verder is Eigenwijs Leren nog in ontwikkeling. De schoolleiding 
heeft dan ook besloten om tot aan de examens een extra instructie per week te geven voor 
wiskunde a, wiskunde b, scheikunde, natuurkunde, economie, bedrijfseconomie en 
aardrijkskunde. Leerlingen kunnen hier vrijwillig aan deelnemen. De extra formatie wordt 
gefinancierd vanuit de NPO-middelen. 
 
- Mededelingen PMR 
In de PMR is onder meer gesproken over het ziekteverzuim. Afgelopen jaar was er relatief veel 
frequent kortdurend ziekteverzuim. De ArboUnie gaat dit nader analyseren. De PMR gaat een 
enquête onder het personeel uitzetten met betrekking tot het telefoonbeleid. Verder heeft de 
schoolleiding het kader geschetst voor de inzet van het collectieve deel van de 
werkdrukgelden. De teams worden betrokken bij de inzet van deze gelden. Eigenwijs Leren 
wordt dit jaar integraal geëvalueerd onder begeleiding van een extern bureau. De 
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uitgangspunten en de visie staan hierbij niet ter discussie. De evaluatie wordt ook in de MR 
besproken. Tevens is gesproken over het HRM-plan. 
 
3. a. Vastgesteld verslag van de vergadering van 8 november 2022 
Dit verslag is ter kennisname. 
 
b. Conceptverslag van de vergadering van 20 december 2022 
- Er is nog geen nieuws te melden met betrekking tot de bevers. De beverburchten worden 
doorgeprikt, omdat anders de school onder water kan komen te staan. De beverburchten 
worden echter niet verwijderd. 
- Op pagina 5 staat de zin: “Daarnaast komt ook het verzoek om rekening te houden met 
leerlingen die nu geen last hebben van pestgedrag en die hier ook niet mee te belasten.” Een 
lid uit de oudergeleding geeft aan dat zij bedoelde dat er wel degelijk aandacht dient te worden 
besteed aan pestgedrag. Dit dient echter niet door te slaan, aangezien gevoelige kinderen daar 
dan weer last van kunnen krijgen. 
 
De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 
 
Actielijst 
- Een lid van de oudergeleding en de voorzitter maken het MR-jaarverslag. 
- Allergieënprotocol agenderen bij de schoolleiding. De schoolleiding pakt dit op. Het actiepunt 
blijft staan. 
De overige actiepunten zijn uitgevoerd en kunnen van de actielijst worden afgevoerd. 
 
4. Toelatingsbeleid 
Het toelatingsbeleid nieuwe leerlingen dient op de website te worden vermeld. Het 
toelatingsbeleid wordt ter instemming voorgelegd aan de MR. 
 
Hierbij worden de volgende opmerkingen gemaakt: 
- Pagina 3. Ook leerlingen met een vwo-advies kunnen worden toegelaten tot Notre Dame. 
- Alleen in uitzonderlijke situaties wordt een leerling met een vmbo-tl-advies toegelaten tot 
Notre Dame. 
- Vmbo-tl-leerlingen met een extra vak hebben wel het recht om door te stromen naar de havo. 
- Naar aanleiding van de citotoets kan het schooladvies naar boven worden bijgesteld. De 
aanmeldprocedure gaat volgend schooljaar wijzigen door de invoering van de doorstroomtoets. 
- Met de regionale vo-scholen zijn geen afspraken gemaakt over het aantal zij-
instroomleerlingen in hogere leerjaren. 
- “Brugklas” dient te worden gewijzigd in “leerjaar 1”. 
- Leerlingen kunnen in leerjaar 4 instromen als er plaats is. 
- Op pagina 3 dient “2032’te worden gewijzigd in “2023”. 
 
De MR stemt in met het toelatingsbeleid, met de voorgestelde wijzigingen. 
 
5. Ondersteuning op Notre Dame 
In het schoolondersteuningsprofiel (SOP) staat wie Notre Dame is en welke ondersteuning de 
school biedt. De invulling van het SOP dient nog nader te worden uitgewerkt. Het SOP wordt 
ter advisering voorgelegd aan de MR. Het vastgestelde SOP wordt op de website vermeld. 
- Een lid uit de leerlinggeleding vraagt of de leerlingen breder kunnen worden geïnformeerd 
over welke extra ondersteuningsmogelijkheden de school biedt en wie daarvoor kan worden 
benaderd. 
De schoolleiding geeft aan dat in het SOP wordt opgenomen dat leerlingen in beginsel hun 
ondersteuningsvraag met hun coach bespreken. Indien dit niet lukt, kunnen leerlingen hun 
ondersteuningsvraag met de vertrouwenspersoon bespreken. De ondersteuningscoördinator 
gaat vervolgens na wat de vraag is en welke zorg daarbij nodig is. 
Verder zal de communicatie richting de leerlingen over de mogelijkheid om de 
vertrouwenspersoon of de ondersteuningscoördinator te benaderen worden verbeterd. 
 
- De MR-leden geven aan dat zij het wenselijk vinden dat in het SOP een stroomschema wordt 
opgenomen, waarmee duidelijk wordt waar je terecht kunt met een ondersteuningsvraag. 
Dit stroomschema wordt toegevoegd aan het SOP. 
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- Een lid uit de oudergeleding adviseert om in het SOP duidelijk aan te geven in welke 
ondersteuningsbehoeften Notre Dame gespecialiseerd is, zodat ouders hier rekening mee 
kunnen houden bij hun schoolkeuze. De schoolleiding vindt het lastig om dit specifiek te 
benoemen, omdat in principe elke leerling welkom is.  
In het SOP zal worden vermeld dat Notre Dame de mogelijkheid biedt om voorafgaande aan de 
aanmeldprocedure in een gesprek te bespreken of de gewenste ondersteuning kan worden 
geboden. Indien een leerling op school zit en de geboden ondersteuning niet voldoende blijkt te 
zijn, dan wordt gekeken naar mogelijkheden om extra ondersteuning te bieden via het 
samenwerkingsverband. 
 
- De term “Time-out-medewerker” dient te worden gewijzigd in “pluspleinmedewerker”.  
 
- Een lid van de oudergeleding verzoekt om het achterliggende beleid een keer te agenderen 
voor een MR-vergadering. De schoolleiding antwoordt dat het van belang is dat de geboden 
ondersteuning goed is verankerd binnen het beleid. In de Ouderwerkgroep passend onderwijs 
wordt nader gesproken over het beleid omtrent ondersteuning. 
 
De MR geeft een positief advies over het schoolondersteuningsprofiel, met daarbij de 
gemaakte opmerkingen. 
 
• Anti-pestprotocol 
Naar aanleiding van een aantal pestincidenten die spelen in klas 1 en 2 is een anti-pestprotocol 
opgesteld. 
De school heeft twee themadagen aan pesten besteed. Leerjaar 1 volgt een lessenserie van 
acht weken over pesten. Verder zijn diverse gesprekken gevoerd met betrokken leerlingen en 
hun ouders over pestincidenten. Er is bewustzijn gecreëerd bij slachtoffers, daders en 
omstanders. Er zijn nog steeds pestincidenten, maar de school blijft er aandacht aan besteden. 
In maart wordt de LAKS-veiligheidsmonitor afgenomen onder leerlingen. 
 
De oudergeleding geeft als aandachtpunt mee om een protocol op te stellen met betrekking tot 
sancties, zoals schorsing en verwijdering. 
 
6. Voortgang NPO 
Er wordt gevraagd of het klopt dat er NPO-middelen worden ingezet voor extra coaching in de 
bovenbouw, zodat de lessentabel kan worden gehandhaafd. Zo ja, wat gebeurt er als de NPO-
middelen wegvallen? De schoolleiding gaat na of dit klopt. Zodra de NPO-middelen wegvallen, 
dient op meerdere terreinen te worden bekeken wat nog wel en wat niet meer mogelijk is. 
 
De oudergeleding vraagt of de inzet van de NPO-middelen heeft geholpen om de 
achterstanden die zijn opgelopen door de coronaperiode weg te werken. De 
personeelsgeleding antwoordt dat de extra lessen die door docenten werden gegeven zeer 
positief werden ontvangen door leerlingen. Van de inzet van Lyceo werd minder 
gebruikgemaakt. Verder benadrukt de personeelsgeleding dat de consequenties van het 
wegvallen van de NPO-middelen goed in beeld dienen te worden gebracht bij het personeel. 
 
De MR neemt de voortgang NPO ter kennisgeving aan. 
 
 
7. Schoolplan (evaluatie en vooruitblik) 
Het schoolplan wordt geagendeerd voor de MR-vergadering van 9 mei. 
 
8. Telefoonbeleid (geagendeerd op verzoek van de MR) 
Op Notre Dame zijn telefoons tijdens lesactiviteiten verboden. Buiten de lesactiviteiten, zoals 
voor en na school en tijdens de pauzes, is het gebruik van mobiele telefoons niet verboden. 
NOS Stories heeft op Notre Dame beelden gemaakt voor een item over dit onderwerp. 
 
De personeelsgeleding steunt het beleid. Er komt een peiling onder de docenten over het 
beleid. 
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Een lid uit de oudergeleding merkt op dat uit onderzoek blijkt dat ook telefoongebruik in het 
algemeen de leerprestaties beïnvloedt. Hij vindt het verstandig als telefoongebruik zo veel 
mogelijk wordt ontmoedigd, zodat de leerprestaties van leerlingen worden verhoogd. Hij 
begrijpt echter ook dat Notre Dame niet de eerste school in de regio wil zijn die dit besluit. Hij 
vraagt wat de overwegingen zijn voor het huidige telefoonbeleid. 
 
De schoolleiding geeft aan dat Notre Dame werd benaderd door NOS Stories voor een item 
over telefoonbeleid. De schoolleiding heeft in het item aangegeven dat het huidige beleid goed 
werkt, waardoor er geen noodzaak is om het telefoongebruik helemaal te verbieden. Mocht er 
in de school reden zijn om dit beleid te veranderen, dan dient hier breed het gesprek over te 
worden gevoerd. 
 
De personeelsgeleding vult aan dat het huidige telefoonbeleid met veel moeite tot stand is 
gekomen. Het beleid schept duidelijkheid voor medewerkers en leerlingen. 
 
Een lid van de leerlinggeleding steunt het telefoonbeleid. Hij benadrukt echter dat er discipline 
moet zijn bij docenten om het beleid te volgen en dat dit ook dient te worden gecontroleerd. Het 
beleid wordt namelijk nog maar door een klein aantal docenten nageleefd. 
 
De oudergeleding adviseert om een informatieavond over het telefoonbeleid te organiseren 
voor ouders. Daarbij kan tevens worden aangegeven wat de mogelijkheden zijn om het 
mobiele telefoongebruik van hun kinderen te controleren. 
De schoolleiding antwoordt dat dit onderwerp wordt besproken met de ouderraad. Wellicht gaat 
de ouderraad dit onderwerp breder oppakken. 
 
Verder merkt de oudergeleding op dat het huidige telefoonbeleid problemen kan opleveren bij 
de overgang naar tweestapsverificatie. 
 
De MR steunt het huidige telefoonbeleid. 
 
9. Rondvraag en sluiting  
- Een lid uit de leerlinggeleding merkt op dat de school diverse platformen gebruikt voor de 
communicatie richting de leerlingen. Veel leerlingen vinden dit verwarrend. Hij verzoekt dan 
ook om de communicatie zo veel mogelijk te bundelen op één platform. De schoollleiding 
antwoordt dat het niet mogelijk is om alles op één platform aan te bieden. Momenteel wordt 
echter een alternatief voor de learning portal ingericht. Het zou fijn zijn als een aantal leerlingen 
wil meedenken over het gebruiksgemak voor leerlingen. 
- De oudergeleding informeert naar het toetsprotocol, aangezien sommige leerlingen veel 
tijdsdruk ervaren bij een toets. Vooral in de onderbouw is er door het tijdsschema weinig ruimte 
voor het creëren van extra tijd voor het maken van een toets, bijvoorbeeld voor leerlingen met 
dyslexie. De leerlingen dienen dit zelf te regelen. 
De schoolleiding antwoordt dat er geen toetsprotocol is. De personeelsgeleding beaamt dat de 
wijze waarop in de onderbouw extra tijd kan worden ingepland voor het maken van een toets, 
een aandachtspunt is. De schoolleiding neemt dit aandachtspunt mee. 
- Met betrekking tot de verzuimadministratie merkt een lid van de oudergeleding op dat 
leerlingen in de portal niet kunnen aangeven als zij elders een afspraak hebben, waardoor ze 
niet in de reguliere les aanwezig kunnen zijn. Hierdoor denkt het administratieteam ten 
onrechte dat de betreffende leerling aan het spijbelen is. De schoolleiding geeft aan dat de 
leerlingen dit verzuim kunnen melden bij hun coach. Ze zal bij de verzuimcoördinator aandacht 
vragen voor de situatie van een specifieke leerling. 
- De leden van de raad van toezicht bedanken de MR voor de gastvrijheid. Zij constateren dat 
alle perspectieven goed aan bod komen in de MR-vergadering. 
 
De voorzitter bedankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering. 
 
Actielijst 

Nr. Datum Actie Door wie Streefdatum 

1. 20-12-2022 Het maken van het MR-jaarverslag. Leden MR 9-5-2023 
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2.  20-12-2022 Allergieënprotocol agenderen bij de 
schoolleiding. 

SL 9-5-2023 

3. 1-3-2023 De vacature voor de OPR breed onder de 
ouders uitzetten en aan het 
samenwerkingsverband vragen waarom 
er geen leerling wordt geworven voor de 
OPR. 

SL  9-5-2023 

4. 1-3-2023 Nagaan of het klopt dat er NPO-middelen 
worden ingezet voor extra coaching in de 
bovenbouw, zodat de lessentabel kan 
worden gehandhaafd. 

SL 9-5-2023 

 


